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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Johan Permentier, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Erik Chevrolet, Johan Dehaes, Jos Jacobs, Geert Verdoodt, Rutger Smith, Ludwig Peetroons 
Verontschuldigd: Josefien Van Peteghem 
Afwezig: / 
 

 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 19/8 

Het verslag van 19 augustus 2024 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

• Huur Topsporthal: In het kader van de voorbereiding van de OS vroeg Sport Vlaanderen 
afdeling topsport om te zorgen voor de best mogelijke omstandigheden voor de trainingen. 
Rutger antwoordde dat het gebruik van de indoorhal bij regenweer nuttig kon zijn (ons 
huurcontract loopt alleen van najaar tot voorjaar). Aan het management van de topsporthal 
werden de periodes die mogelijk zouden gebruikt worden doorgegeven. In de praktijk werd er 
weinig gebruik gemaakt van deze optie. We zijn voor gans deze periode de volle prijs 
aangerekend. 

• 18 oktober bilateraal gesprek 

• Extra atletiekhal in Gent: (optie in Masterplan stad Gent – Sport Vlaanderen voor site aan 
Blaarmeersen): we verwachten dat de vraag zal komen van Sport Vlaanderen om mee te 
investeren. 

• Financiën efficiënter besteden -> centraliseren in Gent 

• Aanwerving Bram 

• Bespreking van de moeilijkheden rond de huidige topsportwerking 
 

3 EVALUATIE DIRECTEUR 

Op 14 oktober hadden Erik en Gery een evaluatiegesprek met Ludwig. Ze brengen hiervan verslag uit 
op deze rvb. Belangrijkste aandachtspunt: Ludwig Peetroons gaat 1 mei 2026 met pensioen. 
Er werd dus vooruitgekeken: over het profiel dat deze functie zal moeten invullen en die -in het 
beste geval – vanaf najaar 2025 in dienst zou kunnen komen. (om een tijd parallel te kunnen lopen) 
Ludwig zal in die periode ook intensief bezig zijn met de vervanging van ALABUS. 
De verschillende opties voor de aanwervingsprocedure worden doorlopen. 
 

4 STATUS VERVANGING ALABUS 

Planning: september 2025 opstart ALABUS-vervanging. 
Deze vervanging/overdracht zou Ludwig graag op zich nemen dus dan zou het goed zijn als zijn 
vervang(st)er de dagdagelijkse werking van de federatie op zich kan nemen. 
Aanstaande donderdag is er overleg met de andere 3 federaties (in het kader van beleidsfocus 
rationalisatie = subsidieaanvraag voor financiering van de vervanging) om te beslissen wie van de 5 
potentiële leveranciers overblijft. 
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5 OPRICHTING ATLETIEK PROMOTIE VZW 

Inmiddels is de vzw opgericht (met de nodige handtekeningen). Het BTW-nummer kan nu aangevraagd 
worden en de boekhouding kan in orde gebracht worden. 
De facturen van dit seizoen kunnen al gemaakt worden op de nieuwe vzw. 
VETA (vzw in Antwerpen rond materiaal en operatoren voor tijdsopname) heeft te kennen gegeven te 
willen fusioneren met de nieuwe vzw. 
 

6 TOELICHTING VOORSTEL HERVORMING JEUGDCOMPETITIE PUP-MIN 

Er werd besproken wat de opties zijn omtrent de competitiehervorming voor Pup/Min. 
Een uitvoerige discussie werd gevoerd over de manier waarop de clubs “het laatste woord” zouden 
krijgen. Op de laatste AV was dit het onderwerp van een interpellatie waar de optie werd 
gesuggereerd om een BAV te houden. Gezien de spelregels van onze vzw zijn dat dit een verplichte 
aanwezigheid is voor alle clubs was er een stevige discussie of dit wel de juiste manier was om de 
clubs formeel te laten beslissen. Een meerderheid van de bestuurders verkoos een online stemming 
zoals voor de verkiezing van voorzitters en bestuurders van de VAL. Dit is dezelfde stemming als er 
zou door gaan op een BAV zonder dat de clubs zich hiervoor moeten verplaatsen. De BC jeugd krijgt 
de opdracht dit zo snel mogelijk uit te werken. Er wordt ook verkozen om niet als een geheel JA of 
NEE te laten stemmen, maar een genuanceerde stemming op de onderdelen toe te laten. 
 

7 VERKIEZINGEN LBFA – IMPACT BELGIAN ATHLETICS 

Thomas Lefèvre is nog voorzitter van de LBFA tot 4 november 2024 (ongeacht de uitslag van de 
verkiezingen).  
Er wordt besproken wat de gevolgen kunnen zijn voor de werking van Belgian Atheltics. 
Frederic zijn ontslag gaat in op 12 oktober. Er moet gezorgd worden dat continuïteit voorop staat! 
 
Intussen zijn de verkiezingen geweest op 12 oktober. Verkozen tot nieuwe voorzitter: Jessica Mayon 
 

8 STATUS ORGANISATIE WINTER INDOORHAL 

We zijn op zoek naar een vervanger van de huidige persoon die zorgt voor de netheid van de toiletten 
tijdens de meetings en de opkuis erna. We kregen vorige winter veel negatieve feedback van het 
management van de tosporthal en hadden afgesproken deze winter voor een vervanging te zorgen. 
Via de uitbater van de cafetaria is er een alternatieve oplossing gevonden. 
 

9 LEDEN MASTERCOMMISSIE 

Voorzitter Mastercommissie Walter Van Boven (momenteel nog lid bij KAPE) wil graag van club 
veranderen (OLSE). Er is echter al een ander lid van deze commissie lid van OLSE en ons Intern 
Reglement verbiedt 2 leden van dezelfde club in een commissie. 
Omwille van de continuïteit van de huidige werking, krijgt hij uitzonderlijke goedkeuring van de Raad 
van Bestuur. 
 

10 FEEDBACK COMMISSIES 

10.1 BC Competitie 

Er is geen vergadering geweest. 
 

10.2 BC Jeugd 

Er is geen vergadering geweest. 
 

10.3 BC Running 

Er is geen vergadering geweest. 
 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

E
S
T

U
U

R
 –

7
 O

K
T

O
B
E
R

 2
0
2
4
 –

 1
8
u
0
0
 

2
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 

• 21 oktober - > verplaatst naar 4 november !!! 

• 4 november: Buitengewone AV en RVB Belgian Athletics 

• 25 november 

• 16 december (géén RVB Belgian Athletics) 
 

12 VARIA 

• x 
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 

Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 

24/06/2024 Peter Robbens (RCG) – 
Patricia Van Delsen 
(RCG) 

Aanvaarding kandidaat 
Masterscommissie 

Peter verlaat de 
vergadering en neemt 
niet deel aan de 
beslissing. 

    

 


